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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van Ampt Epe 2024 

 
  
Datum:  4 april 2024  
Locatie: Kulturhus EGW, Stationsstraat 25, 8161CP, Epe 
Tijd:  19:30 uur 
 

Aanwezig Geteld: 48 leden 
Afmeldingen met kennisgeving: geen 
 

1. Opening. 
De voorzitter van Ampt Epe, Jan Aalbers opent de vergadering en heet alle aanwezige 
leden van welkom.  

 
2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 23 maart 2023 

De voorzitter stelt het verslag aan de orde. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 
Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd. 

 
3. Bestuursverkiezing. 

Aftredend zijn Johnnie Gerard en Tom Demaret. Er hebben zich geen tegenkandidaten 
ingediend. Beide kandidaten worden door de vergadering benoemd. 
 

4. Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024; 
Hierop aansluitend het verslag van de kascontrolecommissie  
De penningmeester Barry Bosch geeft een korte toelichting op het financieel 
jaarverslag 2023 en begroting 2024.  
 
Het was voor Ampt Epe een gunstig jaar. Het ledental groeide van 816 leden naar 890 
leden. Dit jaar zijn er al 20 nieuwe leden bijgeschreven. 
Door de vele nieuwe leden zijn de inkomsten voor de vereniging ruim toegenomen. 
De toch al lage contributie van €17,50 kan hierdoor gehandhaafd blijven. 
 
Ampt Epe heeft uit een erfenis van oud-leden een legaat ontvangen van €12000,00. 
 
Vraag: Waarom worden de boekjes niet door vrijwilligers verspreid? 
Antwoord: Het verspreidingsgebied is erg groot. Het betreft immers de gehele 
gemeente Epe. 
Kosten bezorging zijn relatief laag. Drukkerij van der Most doet de bezorging tegen 
een gereduceerd tarief. 
  
De kascommissie, bestaande uit Ruud Labberton en Pim van Dam, heeft de 
kascontrole uitgevoerd.  
Na uitvoerige controle stellen zij de vergadering voor, het bestuur decharge te 
verlenen.  
De vergadering gaat hiermee unaniem akkoord.  
Ruud labberton is aftredend, er moet dus een nieuw kascommissielid worden 
benoemd. Gerrit van den Bremen meldt zich aan en wordt als zodanig benoemd door 
de vergadering.  
 

5. Jaarverslag 2023 van de secretaris. 
De secretaris geeft in korte vogelvlucht het afgelopen jaar weer.  
Het bestuur heeft weer reguliere vergaderingen kunnen organiseren, waaronder de 
Algemene Ledenvergadering.  
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Het Jaarverslag wordt door de vergadering goedgekeurd.  
 

6. Mededelingen, rondvraag.  
Mededelingen – Samen met het Erfgoedplein ontwikkelde Ampt Epe een les voor 
groep 5 van de basisschool. Het thema is: Hoe woon jij? – Wat zijn de belangrijkste 
gebouwen in het centrum van Epe vroeger en nu? 

 
Rondvraag - in het verslag van de laatste ALV staat bij Erfgoedplatform het woord 
helaas. Graag toelichting. 
Antwoord: Het hebben van een Erfgoedplatform is een groot goed. Helaas is na de 
laatste bijeenkomst in 2022 (initiatief Ampt Epe) het overleg verder gestopt. Er zal een 
beroep op de Gemeente Epe gedaan worden om dit initiatief weer op te starten. 
 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:15. 
Hij bedankt de aanwezigen voor hun komst en de prettige vergadering.  

 


